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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a lepusztult honvédségi épületekkel?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületem polgárai érdeklődését tolmácsolva, tisztelettel kérdezem Öntől : meddig
csúfítják még a lepusztult honvédségi épületek a környezetüket? Mikor szándékoznak végre
olyan átfogó felújítási programot kezdeni, ami nem csupán tűzoltómunkaként védi majd a
meglévő értékeket?

Várom megtisztelő válaszát .

Farkas Sándor
Fidesz-MPSZ

Írásbeli kérdés
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